
Zápis z jednání AS UK FHS konaného 16. 1. 2014 

Prezenční listina 

Přítomni:  – L. Císařovská, J. Horský, J. Marek, P. Mücke, H. Novotná, J. Novotný, 
M. Seligová, A. Svoboda  

 – P. Konůpka, P. Wohlmuth 
Nepřítomni: – O. Tůma, Š. Sedláček, K. Chlouba 
Hosté:  – J. Kružík 

Návrh bod ů jednání: 

1) Schválení zápisu zasedání AS FHS UK ze dne 12. 12. 2013 
2) Návrh akreditace navazujícího magisterského oboru Studia občanského sektoru 
(J. Kružík) 
3) Různé 

Návrh schválen tichým souhlasem. 

1/ Schválení zápisu zasedání AS FHS UK ze dne 12. 1 2. 2013 

O schválení zápisu se následně hlasovalo. 

Výsledky hlasování: 
– proti: 0 
– pro: 8 
– zdrželi se: 2 

AS UK FHS schválil zápis ze dne 12. 12. 2013. 

2/ Návrh akreditace navazujícího magisterského obor u Studia ob čanského sektoru 
(J. Kružík) 

J. Kružík plénum informoval o potřebě znovu akreditovat obor Studia občanského 
sektoru. V roce 2014 končí osmileté akreditační období tohoto oboru. Nová akreditace dle 
J. Kružíka obsahuje jen velmi málo změn. Zejména se jedná o zrušení dělení jediného 
předmětu na přednášky a cvičení, což studijní plán zjednoduší a zpřehlední. 
Plénum hlasovalo o schválení návrhu. 

Výsledky hlasování: 
– proti: 0 
– pro: 10 
– zdrželi se: 0 

239. AS projednal návrh akreditace navazujícího magisterského oboru Studia občanského sektoru a 

ponechal jej bez připomínek. 



3/ Různé 

Připomínky ohledn ě organizace studia (J. Kružík) 

J. Kružík navrhl, aby počet termínů u klasifikovaných zápočtů závisel na vyučujících a aby 
nebylo možné propadnout u státní závěrečné zkoušky v případě, že se student na zkoušku 
nedostaví. 

Diskuse ohledn ě vypisování termín ů odevzdání záv ěrečných prací (H. Novotná) 

Dle H. Novotné není vhodné, aby termíny odevzdání závěrečných prací byly vypisovány 
hned v prvních dnech kalendářního roku, neboť v takovém případě pak řada vyučujících 
poskytuje studentům konzultace i během vánočních prázdnin. 

Rezignace P. Himla na funkci v RVŠ 

J. Horský informoval plénum o tom, že informace o rezignaci P. Himla na svou funkci 
v RVŠ byla mylná. P. Himl bude svou funkci vykonávat i nadále.  

Termín p říštího zasedání 

J. Kružík dále požádal plénum, aby termín příštího zasedání byl 6. 2. z důvodů projednání 
akreditace doktorského programu ESD. 
 
Termín příštího zasedání byl dohodnut na 6. 2. 2014 od 16:00. 

Přehled schválených usnesení: 

239. AS projednal návrh akreditace navazujícího magisterského oboru Studia občanského sektoru a 

ponechal jej bez připomínek. 

 

V Praze dne 16. 1. 2013 
Zapsal Petr Konůpka 


